



*Les inventeurs canadiens, dont les inventions ont permis à la Société canadienne des brevets et d'exploitation limitée (SCBE) d'accorder des licences, vont maintenant pouvoir porter l'insigne de "l'Inventeur". Cet insigne représente, stylisé, "le Penseur" de Rodin. Il a été adopté par la SCBE, filiale du CNRC, chargée des brevets et des licences émanant d'inventions de scientifiques de l'Etat ou des universités.*

Canadian inventors whose products have been licenced for exploitation by Canadian Patents and Development Limited are now entitled to wear "The Inventor" pin in their lapels. A stylized version of Rodin's famous sculpture, the pin has been designated as the official symbol of CPDL, a subsidiary of NRC responsible for patenting and licensing inventions of government and university scientists.



*Ce symbole a été adopté par la Société internationale pour la réhabilitation des handicapés. Il indique que les handicapés physiques peuvent bénéficier de certains services à l'intérieur de l'édifice sur lequel ce symbole est apposé. Le Comité sur les normes de construction pour les handicapés, dépendant du Comité associé sur le Code national du bâtiment, l'a recommandé.*

This symbol has been adopted by the International Society for the Rehabilitation of the Disabled to indicate services within a building available to the physically disabled. Its use in Canada has been recommended by the Committee on Building Standards for the Handicapped of the Associate Committee on the National Building Code, NRC.

